
 
 
 
 
 
 
 
 

Folketingets Lovsekretariat 

Medlem af Folketinget Karsten Lauritzen (V) har d. 6. maj 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 1207 til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmål nr. S 1207: 

”Mener ministeren, at det er rimeligt, at Frederikshavns Kommune ikke har fået svar 

på deres henvendelser om danskundervisning for borgere, som deltager i danskun-

dervisning under integrationsprogrammet til Økonomi- og Indenrigsministeriet fra den 

11. juli 2014 og 11. september 2014, og hvornår agter ministeren at give Frederiks-

havns Kommune et svar?”  

Svar: 

Frederikshavns Kommune har i dag d. 13. maj 2015 fået et svar på deres henvendel-

ser om transportudgifter i relation til danskundervisning for udlændinge. 

 

Men det er naturligvis ikke rimeligt, at Frederikshavns Kommune har måttet vente så 

længe på et svar. Det sene svar skyldes interne fejl i postgangene i ministeriet, som 

jeg beklager.  
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